
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Paw³a Klimowicza

na 62. posiedzeniu Senatu
w dniu 12 sierpnia 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Na 56. posiedzeniu Senatu w dniu 28 maja 2010 r. skierowa³em do Pani Minister oœwiadczenie,
w którym prosi³em o podjêcie dzia³añ umo¿liwiaj¹cych funkcjonowanie placówek zajmuj¹cych siê kom-
pleksow¹ opiek¹ nad dzieæmi i m³odzie¿¹ z autyzmem. Na moje oœwiadczenie otrzyma³em odpowiedŸ,
lecz nie zawiera ona istotnych informacji, o które prosi³em.

Czy dotrzymany bêdzie termin prac legislacyjnych, tak by planowane w bie¿¹cym roku w Narodo-
wym Funduszu Zdrowia konkursy ofert odbywa³y siê zgodnie z nowymi regulacjami? Czy dotrzymany
bêdzie termin prac legislacyjnych, by zapewniæ ci¹g³oœæ œwiadczeñ w zakresie psychiatrii w sytuacji,
gdy rozporz¹dzenia przejœciowe obowi¹zuj¹ do 31 grudnia 2010 r., a projekty nowych rozporz¹dzeñ
tkwi¹ nadal w ministerstwie i nie wyjd¹ z niego przed wrzeœniem?

Bardzo proszê Pani¹ Minister o uzupe³nienie odpowiedzi na moje oœwiadczenie.




